

# 中国农业国际合作促进会

中农促[2021]149号

## 中国农业国际合作促进会标准公告

China Association for the Promotion of International  
Agriculture Cooperation Announcement for Standards

依据《中国农业国际合作促进会协会标准管理办法》的有关规定，经审查，中国农业国际合作促进会批准《地理标志产品 白洋淀荷叶茶》(T/CAI 134-2021)、《地理标志产品 固安柳编》(T/CAI 135-2021)、《地理标志证明商标 兴仁薏仁米》(T/CAI 136-2021)、《地理标志产品 袁州茶油》(T/CAI 137-2021)四项标准发布，现予公告，并自2021年7月12日起实施。

*In accordance with the relevant provisions of the "Standards Management Measures of China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation", after review, the CAI standards for "Product of geographical indication - Baiyangdian Lotus Leaf Tea" (T/CAI 134-2021), "Product of geographical indication - Gu'an Willow Weaving" (T/CAI 135-2021), "Certifying marks for geographical indications - Xinren Coix Seed" (T/CAI 136-2021), "Product of geographical indication - Yuanzhou Callia Seed Oil", (T/CAI 137-2021), were approved by the China*



*Association for the Promotion of International Agriculture  
Cooperation. These 4 standards will be implemented on July 12th,  
2021.*

中国农业国际合作促进会

2021年7月12日

